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Beschikbaarstelling krediet voor plaatsing zonnepanelen bij drie gemeentelijke gebouwen

Fractie Vragen Antwoorden
HIER 1. Is er een overzicht op welke gemeentelijke gebouwen zonnepanelen 

liggen en hoeveel?
Zie bijlage 1

Lokaal 2. MFA ’t Klooster heeft in het verleden al meerdere malen contact gezocht 
met de gemeente om zelf zonnepanelen op ’t Klooster te plaatsen.  Nu 
gaat de gemeente dit zelf financieren. Is het mogelijk dat ’t Klooster deze 
investering zelf gaat doen zonder dat zij een huurverhoging opgelegd 
krijgen?

In MFA Het Klooster zijn meerdere 
verenigingen/stichtingen en een school gehuisvest. De  
SDE+ subsidie is verstrekt aan de gemeente 
Meierijstad omdat deze als eigenaar van het pand de 
energie inkoopt(contractant grootverbruik aansluiting), 
en verder verrekent met de gebruikers op basis van 
verbruik. 
Zie verder punten Communicatie en Participatie in 
raadsvoorstel.

SP 1. In het voorstel staat, dat de subsidie aangevraagd is (en verleend dus?) 
op het gebouw. Ook voor Ter AA in Erp. Wat zijn de risico's hier als dat 
gebouw gesloopt wordt in die periode en vervangen door een 
omniparkgebouw? Wordt wel iets over geschreven, maar blijft onduidelijk.

Hierin zijn er meerdere mogelijkheden namelijk,
- Het demonteren, opslaan van de panelen tijdens 

de bouwfase, en nadien terugplaatsen. Hierbij blijft 
de verstrekte subsidie gehandhaafd en deze start 
weer als de panelen weer energie gaan opwekken

Indien het Omniparkgebouw op korte termijn 
gerealiseerd gaat worden kunnen de panelen worden 
ontkoppeld, gedemonteerd en eventueel worden 
opgesplitst en op andere kleinere gemeentelijke 
panden worden geplaatst. Hierbij vervalt de verstrekte 
subsidie, echter zullen de extra gemaakte kosten voor 



de- en hermontage in ongeveer 4 jaar zijn 
terugverdiend aan besparing op energiekosten.

Hart De aangegeven accommodaties hebben een grootverbruik elektra, hoog 
energieverbruik en geschikte daken voor plaatsing van zonnepanelen. De 
gebruikers hebben uiteindelijk een klein financieel voordeel en zijn een goed 
voorbeeld van wijs omgaan met energie. 
1. Welke panden in Meierijstad zijn ook grootverbruikers ten aanzien van 

energie en geschikt voor plaatsing van zonnepanelen of eventueel andere 
energie besparende maatregelen?

Momenteel loopt er voor het zwembad de Molen Hey in 
Schijndel en het pand politie/brandweer te Veghel een 
SDE+ aanvraag omdat dit ook grootverbruik panden 
zijn. Verder zijn er geen panden meer welke vallen 
onder grootverbruik en waar nog geen panelen 
geplaatst zijn.

2. Welke criteria bestaan er voor gemeentelijke panden om al dan niet over 
te gaan tot plaatsing van zonnepanelen?

- Hoog elektra verbruik van het pand.
- Geschikt dakvlak goed georiënteerd op het zuiden 

en voldoende vrije ruimte.
- Dakconstructie geschikt voor extra belasting.
- Toestand van de dakbedekking anders eerst deze 

vervangen alvorens er panelen geplaatst worden.
- Toekomstperspectief van het gebouw (resterende 

levensduur)
Is de buitenschil van de woning voldoende geïsoleerd 
om energieverbruik te verlagen. Enkel en alleen op een 
alternatieve manier energie opwekken heeft geen nut 
als het verbruik omgekeerd evenredig even hoog blijft.

Lijst Blanco 1. Wat zouden ongeveer de kosten zijn om panelen te verplaatsen naar een 
ander gemeentelijk pand als er een beslissing is gevallen voor het 
Omnipark ‘de Brug’?

Wanneer panelen verplaatst worden moet dit een 
groep zijn welke zijn aangesloten op een omvormer.
Als de panelen worden verwijderd en op een ander 
pand worden teruggeplaatst zullen de kosten bestaan 
uit arbeidsloon, verticaal en horizontaal transport, 
monteren, bekabelen en inbedrijfstellen van het 
systeem. Deze kosten zullen in ongeveer 4 jaar zijn 
terugverdiend aan besparing op energiekosten.




